
Styrelseprotokoll nr 1 – 2015 

Tisdagen den 8/1 på Marquesa 
 
 
 
 
Närvarande: Hans Jungefeldt, Clas Murwall, Eva Petersson, Britt- Marie Andersson, Kjell-Åke 
Wennerholm  och Lill-Inger Kaddik 
 
 
1.    Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

 
2.    Föregående protokoll  genomgicks och lades till handlingarna. 
 
 
3.   Marknadsföringsplan inklusive budget 2015. 
 
Styrelsen har fastställt en Handlingsplan vid styrelsemöte den 14 november. Följande 
"Marknadföringsplan och budget 2015" kompletterar Handlingsplanen (som endast sträcker sig 
till vårsäsongens slut). 
 
Budget 
 
Totalt föreslår Marknadsföringskommittén - efter diskussion och styrelsebeslut vid styrelsemöte 
den  8 januari - att budgetposten Marknadsföring 2015 omfattar 2000 Euro. 
Beloppet avses utgöra en delpost i det förslag till SGC budget för 2015 som årsmötet har att ta 
ställning till. 
 
Aktiviteter 
 
Följande aktiviteter har beräknats ingå i kostnaderna: 
- utlottning av 10 tröjor med SGC logga vid tävlingarna den 23 februari ( c:a 160 Euro). 
- utlottning av 10 tröjor med SGC logga vid tävlingarna den 6 april (c:a 160 Euro). 
- annonsering 5 veckor i rad i Vikingposten med kvartssidesannons i oktober (c:a 600 Euro). 
- ytterligare en utlottning av 10 tröjor med SGC logga vid tillfälle som beslutas senare (c:a 160 
Euro). 
 
Ytterligare aktiviteter som sträcker sig upp till det totala budgeterade beloppet kommer att 
beredas inom Marknadskommittén och beslutas om senare. 
 
 
 
4.  Bokslut. Styrelsen beslutade att allt överskott efter drift skall användas till priser. 
 



 
5.   Årsmötet. Kallelse kommer att skickas ut 5 veckor innan årsmötesdagen. 
 
 
6.   Nästa möte med Pasqual.  Hans kommer att fråga vad som händer med hål 13 och hål 16 
??? 
 
 
 7.  Avstämning ansvarsområden. Britt-Marie har förberett en sponsormanual. Claes håller på 
med matrikelns utgivning, betalning av årsavgifterna och vilka som ska vara kvar som 
medlemmar. Kjell-Åke jobbar på tävlingskalendern för 2015. Diskussisioner angående kval till 
mästarmötet pågår också. 
 
 
8.   Övriga frågor. Placering i matsalen efter tävlingen på måndagar. Nya medlemmar och gäster 
ska tas om hand på ett bra sätt. 
   
  
       
 
       
 
 
 
 
 
 
  
       Nästa möte: Tisdagen 27/1  klockan 10:00 på Marquesa 
 
 
 
 
 
       Ordförande     Vid protokollet 
       Hans Jungefeldt     Lill-IngeKaddik 
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